
 

 

 
 

 

Poznań, 19 lipca 2022 r. 

 

Interpelacja 

ws. ponownego rozważenia przestawienia kamery w parku Czarneckiego w Poznaniu 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o ponowne rozważenie przestawienia jednej z kamer 

w parku Władysława Czarneckiego znajdującej się centralnie w koronie drzew i nie 

spełniającej swojej roli, tj. nie zwiększającej bezpieczeństwa mieszkańców osiedla Przyjaźni 

w Poznaniu. Z powyższą sprawą w ubiegłym roku zwróciła się Rada Osiedla Nowe 

Winogrady Południe (znak sprawy: ZKB-II.2635.5.8.2021), a efektem tych działań były prace 

przycięcia zieleni i obniżenia kamery. Wykonane działania były jednak jedynie doraźnymi, 

gdyż problem wciąż występuje. Z racji faktu, iż bezpieczeństwo mieszkańców zawsze było 

jednym z deklarowanych priorytetów władz miasta, uprzejmie proszę o podjęcie 

kompleksowych działań mających na celu przestawienie kamery w inne miejsce. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


